

بيو ناخل

الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض بيو في النخيل مول

تفتخر الشركة السعودية جواهر بإعلانها عن افتتاح معرض بيو في النخيل مول، في 12 من يونيو 2018. الهدف من معارض بيو هو أن تسهّل على العميل شراء على كل ما يرغب به بأدنى مجهود ووقت. وقد أنشئ بيو لأجل توفير مجموعة مختارة من أقوى الأسماء الإيطالية مثل فرساتشي جينز وتوسكا بلو وجون رتشموند وباولا فيرا وغيرها، كما أُطلق أول معرض في عام 2015. تم تصميم المعرض مع الأخذ بالاعتبار الاعتناء بتفاصيله وذلك ليعكس جودة المنتجات فائقة الأناقة المعروضة داخله. يتميز المعرض بإطلالة كلاسيكية تحفّها اللمسات العصرية الراقية بمساحة تبلغ 127متر مربع.

يقع المعرض في النخيل مول في حي المغرقات، طريق الامام سعود، مع تقاطع طريق عثمان بن عفان. يقمّ النخيل مول بيئة مثالية لكل أفراد العائلة بألوانه الحيوية ومرافقه المختلفة من مطاعم ومقاهي وفعاليات وتجربة تسوق رائعة.

تسعى الشركة السعودية جواهر للاستمرار بتلبية احتياجات عملاءها والحرص على إرضاء كافة رغباتهم، وتتطلع لافتتاح المزيد من معارض الأزياء الفاخرة في المستقبل.



الشركة السعودية جواهر
Saudi Jawahir Trading Co.

ساعات العمل

السبت – الخميس: من العاشرة صباحاً وحتى الحادية عشرة مساءً
الجمعة: من الرابعة والنصف مساءً وحتى الحادية عشرة مساءً

الموقع

النخيل مول

طريق الإمام سعود بن عبد العزيز
الرياض

+٩٦٦ ٥٥ ٤٥٣ ٩٢٣٧

ستارز افنيو مول

شارع الملك عبد العزيز
جدة

+٩٦٦ ١٢ ٢٧٥ ٤٤٢٦

+٩٦٦ ٥٥ ٣٩٩ ٣٠٠٦

رد سي مول

شارع الملك عبد العزيز
جدة

+٩٦٦ ٥٥ ٥٠٤ ٦٧٦٣

مول الظهران

شارع الملك سعود
الظهران

+٩٦٦ ٥٥ ٣٩٩ ١٥٥٧

الشركة السعودية جواهر
صندوق البريد 88942
الرياض 11672
المملكة العربية السعودية
+966 11 444 444 0

پيو PIU

Saudi Jawahir Opens PIU Boutique in Al-Nakheel Mall

Saudi Jawahir is pleased to announce the opening of Piu boutique at Al-Nakheel Mall on June 12th 2018. Piu was launched in 2015 for the purpose of providing a selection of Italian names such as Tosca Blu, Versace Jeans, John Richmond, Paula Vera, and many more. It was also created to deliver the consumer's need with as little effort as possible. The boutique was designed carefully to reflect the high quality of the showcased products. The boutique exhibits a classical feel with modern, elegant touches in 127 square meters.

The boutique's is located in Al-Nakheel Mall. Free wi-fi is available for a smooth, holistic trip, no matter what the purpose of your visit is, shopping, entertainment, or exploring restaurants and cafés. Red Sea mall has over 500 shops and is approximately 242,200 square meters of built area. It is located in the northern suburb of Jeddah, on the western side of the King Abdulaziz Road between the King Abdulaziz International Airport and the Red Sea coast.

Saudi Jawahir's ambition is to satisfy its clients and to meet all their needs. The company looks forward to opening more boutiques around the Kingdom.



الشركة السعودية جواهر
Saudi Jawahir Trading Co.

Opening Hours

Saturday-Thursday: 10 am – 11 pm

Friday: 4:30 pm – 11 pm

Store Locations

Al-Nakheel Mall

Al Imam Saud Ibn Abdul Aziz Rd.

Riyadh

+966 55 453 9237

Stars Avenue Mall

King Abdulaziz Road

Jeddah

+966 12 275 4426

+966 55 399 3006

Red Sea Mall

King Abdulaziz Rd

Jeddah

+966 55 504 6763

Mall of Dhahran

King Saud Road

AlDhahran

+966 55 399 1557

Saudi Jawahir Trading Ltd

P.O.Box 88942

Riyadh 11672

Saudi Arabia

+966 11 444 444 0



الشركة السعودية جواهر
Saudi Jawahir Trading Co.

